

数学杂志

第 44 卷 第 2 期

目 次

求解一类含均衡约束的均衡问题 (英)	李沛瑜 (095)
特殊拉格朗日型方程在超临界相位下的内部梯度估计 (英).....	李佳慧 (107)
Cigar 孤立子上加权散度型椭圆算子的特征值估计 (英).....	孙玉涵 孙和军 (113)
具有脉冲效应的分数阶 p -Laplacian 方程耦合系统的 可解性 (英).....	薛婷婷 徐 燕 (126)
弱 B 对称流形.....	黄志明 甘丽宁 卢卫君 (141)
空间形式中具有三个不同主曲率的极小 Willmore 超曲面.....	陈瑞丰 (157)
两个酉不变范数不等式的推广	胡兴凯 弋 苑 刘武双 (165)
b - 距离空间中有限个等式约束下的耦合不动点问题.....	贺丹妮 贺 飞 (169)
Banach 空间中的有界算子 4 子空间系统.....	陈剑岚 阙佳华 张云南 (182)

期刊基本参数: CN42-1163/O1*1981*b*16*96*zh+en*p*¥30.00*513*09*2024-3

JOURNAL OF MATHEMATICS

Vol. 44 No. 2

CONTENTS

Solving a class of equilibrium problems with equilibrium constraints	Li Peiyu (095)
The interior gradient estimates of special lagrangian type equations with supercritical phase	Li Jiahui (107)
Estimates for eigenvalues of the elliptic operator in weighted divergence form on the cigar soliton	Sun Yuhan, Sun Hejun (113)
Solvability of coupled systems of fractional p -Laplacian equation with impulsive effects	Xue Tingting, Xu Yan (126)
Weakly B symmetric manifolds	Huang Zhiming, Gan Lining, Lu Weijun (141)
The minimal Willmore Hypersurfaces with three different principal curvatures in the space form	Chen Ruifeng (157)
Generalizations of two unitarily invariant norm inequalities	
.....	Hu Xingkai, Yi Yuan, Liu Wushuang (165)
A coupled fixed point problem under a finite number of equality constraints in b -metric spaces	He Danni, He Fei (169)
Bounded operator four subspace systems in Banach spaces	Chen Jianlan, Que Jiahua, Zhang Yunnan (182)

Serial parameters: CN42-1163/O1*1981*b*16*96*zh+en*p*¥30.00*513*09*2024-3